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یزدان عشیری در یک گفتگوی تصویری در صدا و سیما گفته رنگ فرش قرمز میتواند آسیب این مراسم باشد و وجه فرهنگی

جشنواره را از بین میبرد.

مدیر روابط عمومی جشنواره فجر عنوان کرد؛ 

یزدان عشیری، مدیر روابط عمومی جشنواره فجر گفت:

امسال انشااالله فرش قرمز نداریم.

به گزارش اسپادانا خبر، او در یک گفتگوی تصویری در صدا و سیما با اعلام این مطلب ادامه داد:

رنگ فرش قرمز هم میتواند آسیب این مراسم باشد و وجه فرهنگی جشنواره را از بین میبرد. طراحی دکور، فضای بصری و
فرش قرمز جشنواره فیلم فجر در دورههای گذشته،بازنمایی از الگوی غرب بود که امسال اصلاح شد.
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